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از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

جلسه هیأت مدیره 
ویژه نیست

بعــد از انتشــار مصاحبــه یحیــی 
گل محمــدی در مــورد نقــل و 
انتقــالات پرســپولیس، از ســوی 
برخــی از رســانه ها اعــام شــد کــه 
هیــأت مدیــره ایــن باشــگاه بــرای 
بررســی موضوع ورود به بازار نقل 
و انتقالات، جلســه فوری تشکیل 
خواهــد داد! ایــن در حالــی اســت 
که از چند روز قبل اعام شده بود 
اعضای هیأت مدیره پرســپولیس 
روز سه شــنبه دور هــم جمــع 
می شــوند تــا اولیــن جلســه بعد از 
ترمیم هیأت مدیره را برگزار کنند.
 بــا پیگیری هــای صــورت گرفتــه، 
مشخص شــد مدیران پرسپولیس 
هیچ برنامه ای برای تشکیل جلسه 
فــوری ندارنــد و دعوتنامه ای در این 
خصــوص بــه اعضای هیــأت مدیره 
داده نشده است! یکی از مسئولان 
باشــگاه پرســپولیس در مــورد ایــن 
مسأله گفت: جلسات هیأت مدیره 
طبــق روال، هفتــه ای یک بــار برگزار 
می شــود و برنامــه ای برای تشــکیل 
جلســه فــوری وجــود نــدارد. حتــی 
بــرای جلســه سه شــنبه هــم هنــوز 
دعوتنامــه ای ارســال نشــده امــا 
احتمالاً سه شــنبه یا چهارشنبه این 
هفته جلسه ای برگزار خواهد شد.

 
شوک جدید به پرسپولیس

پیروانی دنبال 
جدایی است!

افشین پیروانی یکی از مردانی است 
که فصل گذشته به عنوان مدیرتیم 
نقش انکارناپذیری در قهرمانی های 
متوالــی پرســپولیس در لیگ برتر و 
جــام حذفی داشــت. دیروز یکی از 
ســایت های خبــری اعــام کــرد این 
چهــره شــناخته شــده تصمیــم بــه 
کناره گیری از پسُت سرپرستی این 
تیــم را گرفته و ظاهــراً صحبت های 
دست اندرکاران باشگاه برای راضی 
کــردن افشــین پیروانــی بی فایــده 
بوده اســت. به نوشــته این ســایت 
افشــین پیروانــی خســتگی را دلیــل 
ایــن تصمیــم مهــم و پرســروصدای 
خــودش عنــوان کــرده و بــه نظــر 
می رســد فصل آینده، پرســپولیس 
بــا سرپرســت جدیــدی در لیــگ 
برتــر بــرای دفــاع از عنــوان قهرمانی 
خــودش بجنگــد. ظاهــراً پیروانی از 
اینکــه قــرار اســت دوبــاره فصلــی را 
شــروع کنند که مشــکات یک تیم 
بی پــول را بــه دوش بکشــد ناراحت 
اســت و اعتقــاد دارد در شــرایطی 
کــه تیم های دیگر میلیاردها تومان 
هزینــه می کنند و پرســپولیس مثل 
همیشــه پولــی در بســاط نــدارد کار 
بســیار ســخت خواهــد شــد. البتــه 
ظاهــراً پیروانــی هیچ تماســی هم با 
یحیی گل محمدی و مدیران باشگاه 
نداشــته اســت تــا شــایعات دربــاره 

جدایی او جدی تر شود.

 zخبر

فرشاد پیوس

نمی شود به لوکادیا اعتماد کرد

به نظر من به یورگن لوکادیا نمی توان اعتماد کرد. شاید او مهاجم خوب و گلزنی 
باشــد امــا ســربزنگاه و قبــل از دربــی رفــت فــرار کرد و رفــت و پرســپولیس را تنها 
گذاشت. پرسپولیس در آن مقطع وابسته به این مهاجم بود و جدایی عجیبش 
تیم را دچار چالش بزرگی کرد که ممکن بود به قیمت از دســت دادن قهرمانی 
تمام شــود. آن رفتار فراموش نشــدنی و نشان دهنده عدم تعهد و حرفه ای گری 

یورگن لوکادیاســت که هواداران پرســپولیس هم آن را فراموش نکرده اند.

محسن بنگر

مثلث قدرتمند را حفظ کنند

قرارداد گولســیانی به پایان رســیده و از او خواســته اند ریالی ببنند! پورعلی 
گنجــی هــم ظاهراً بند فســخ جدایی دارد. پرســپولیس اگــر می خواهد مثل 
فصــل گذشــته قهرمــان شــود باید ایــن مثلــث قدرتمند خط دفــاع را حفظ 
کنــد. ایــن ســه بازیکــن نقــش بســیار مؤثری در کســب عنــوان بهترین خط 
دفــاع لیگ داشــتند. یحیی گل محمدی هم بــه همین راحتی اجازه جدایی 

بــه این ســه بازیکــن را نخواهد داد.

ناصر محمدخانی

کجا بهتر از پرسپولیس؟

بازیکنــی کــه در پرســپولیس حضــور دارد، می دانــد کــه در چــه تیمــی بــازی 
می کنــد. حضــور در پرســپولیس بــرای ایــن بازیکنــان آرزو بــوده و آنهــا هــم 
نشان دادند عاشق تیم هستند. کجا بهتر از پرسپولیس؟خیلی از بازیکنان 
آمدنــد و رفتنــد و دوبــاره بــرای بازگشــت لحظــه شــماری می کردنــد کــه این 
افتخار نصیب شــان نشــد. بازیکنان قدر جایی که هســتند را بدانند چرا که 
همه افتخارات و موفقیت هایشــان به خاطر بزرگی نام پرســپولیس اســت.

کمال باید مثل سیدجلال از پرسپولیس جدا شود

شافعی: با موجی که عربستان 
درست کرده نمی توان با سه 
بازیکن جدید موفق شد

محمــود شــافعی هافبــک اســبق پــاس و 
پرســپولیس کــه اتفاقــاً ســابقه قهرمانی در 
جــام باشــگاه های آســیا را هــم بــا تیم پاس 
در کارنامــه بازیگــری اش دارد در رابطــه 
بــا شــرایط پرســپولیس بــرای ایــن فصــل و 
قهرمانی در آســیا و لیگ برتر نقطه نظرات 
خــودش را مطــرح ســاخته و بــه ســؤالات 

پاســخ می دهــد.

 به عنوان هافبک اسبق پرسپولیس 
شرایط خط میانی تیم را چگونه 

ارزیابی کردید؟
عملکــرد خــط میانــی پرســپولیس را از 
نظرمــن بایــد قبــل و بعــد از جــام جهانــی 
مــورد قیــاس قــرار داد. در ایــن بین قبل 
از جــام جهانــی پرســپولیس بــا روش 
4-2-3-1یعنــی بــا دو هافبــک دفاعــی 
بــازی می کــرد بــه همیــن دلیــل در فــاز 
تهاجمــی خیلــی قــدرت نداشــت اما بعد 
از جــام جهانــی، از این تفکر خارج شــد و 
بــا دو هافبک هجومی بازی کرد؛ روشــی 
کــه در آن ســروش و ترابــی وظیفه اصلی 
تغذیــه مهاجمــان را برعهــده داشــتند به 
همیــن دلیــل بــازی بــا پلــن Bعمــاً برای 
پرســپولیس بهتریــن فایــده را داشــت 
کــه نمونــه بارز آن بــازی  مقابل ذوب آهن 
و دربــی بــود. ایــن روش موجــب شــد 
تــا پرســپولیس چهــار امتیــاز فاصلــه بــا 
ســپاهان را جبــران کند و بــرگ برنده اش 
هــم ارائــه بازی هــای هجومــی بــا ابــزار 
خــوب و خــارج شــدن از قالــب کارهــای 
دفاعــی بــه هجومــی و بــرد در همــه 
دیدارهــای مهم بود و البته اســتمرار آن.
 یحیی در مصاحبه اش به شکل گلایه 
گفته که هنوز با بازیکنان تیم تمدید 

نکرده اند ضمن اینکه سه بازیکن هم 
برای تقویت مد نظر قرار داده است.

قهرمانی در آسیا واقعاً سخت است. من 
بــا پــاس قهرمان جام باشــگاه های آســیا 
در ســال 1992 شــدم و همان سال هم با 
17 ســال ســن به عنــوان بهتریــن بازیکن 
جــوان آســیا انتخــاب شــدم؛ ســالی کــه 
واقعــاً عالــی کار کردیم و قهرمان شــدیم. 
در حالــی کــه بعــد از آن چنــد دهه اســت 
تیمــی از ایــران قهرمــان نشــده. حــالا که 
درویــش مانده باید خواســته های یحیی 
را تــا زمــان از دســت نرفته برآورده ســازد 
چــون تیم هــای رقیــب مــا در آســیا خیلی 

قــوی شــده و تجهیــز شــده اند، تیم هایی 
کــه بســرعت در حــال تقویــت خودشــان 
هســتند و مــا ایــن نکتــه را بــه وضــوح در 
تیم هــای عربســتانی و قطــری و اماراتی و 
شــرق آســیا شــاهد هســتیم. در رابطه با 
جذب ســه بازیکن هم باید بگویم جذب 
ایــن تعداد بازیکن برای آســیا اصاً کافی 
نیســت از ایــن رو صحبــت انجــام شــده 
حرف کاملی نبوده اســت و با جذب ســه 
بازیکــن نمی تــوان بــه جنــگ تیم هــای 
عربســتانی رفــت کــه بــا جــذب بازیکنان 
بــزرگ دنیــای فوتبــال مــوج عجیبــی بــه 

پــا کرده انــد.
 اما گروهی از کارشناسان هم 

معتقدند که با جذب دو سه بازیکن 
خارجی خیلی خوب می توان بهترین 

نتایج را گرفت.
مــن هم معتقدم بایــد دو بازیکن خارجی 
خــوب دیگــر ماننــد گولســیانی را جــذب 
کنیــم نــه اینکــه بازیکنانــی ماننــد شــیخ 
دیاباتــه و پریــرا را بگیریم که هیچ ســودی 
بــرای پرســپولیس نداشــتند. 2 بازیکــن 
هــم در ســطح بازیکنــان تیــم ملــی جذب 
کنیــم که از هر نظر بازیکنان خیلی خوبی 
باشــند. تیــم بســتن بســیار مهــم اســت و 
در واقــع بــا بــه کار بــردن ایــن مهــم حتمــاً 
می تــوان بــه بهترین شــکل ممکن نتیجه 
گرفــت. زمانــی هــم تیــم را خــوب ببندیــد 
خــود بــه خــود امتیــاز و نتایــج خــوب بــه 

ارمغــان می آیــد.
 در رابطه با کمال و امید عالیشاه 

بازیکنان باتجربه خط میانی چه نظری 
دارید؟

کمــال بــا وجــود بازیکنانــی مانند ســرلک، 
اســدبیگی و ســروش در تفکــرات یحیــی 
جایــی نــدارد امــا بــا ایــن حــال یکــی از 
بازیکنــان پرافتخار و محبوب پرســپولیس 
اســت بــا وجود ایــن چون دیگــر نمی تواند 
بــه آن شــکل مطلــوب انتظــارات یحیــی را 
برآورده سازد باید مانند سیدجال در اوج 
از تیــم بــرود و در کادر فنی مشــغول به کار 
شــود یــا بــه هر حــال فکــر دیگری داشــته 
باشــد کــه بــه خــودش و تیــم  آســیب وارد 
نشــود. در رابطــه بــا امیــد هم کــه معمولاً 
به عنــوان بازیکــن ذخیــره بــازی می کنــد 
بایــد گفــت شــاید باز هــم بتوانــد به عنوان 
بازیکــن جایگزیــن تأثیر گــذار باشــد. بــه 
همیــن دلیــل اگر امید این موضوع را برای 
خــودش جــا انداختــه می توانــد ســال بعد 
هــم بــازی کنــد تــا آرام آرام او هــم از جرگــه 

دنیــای بازیگــری کنــار برود.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

 در رابطه با صحبتی که یحیی در مورد تقویت 
تیمش انجام داده چه تحلیلی دارید؟

قطعــاً بــا کار گروهی که در باشــگاه هســت و آقای درویش 
هم در رأس آن قرار دارند تقویت بازیکن آن هم تنها با سه 
بازیکــن بــرای حضور پرقدرت در آســیا، ایــن تعداد بازیکن 
جدید کم اســت به همین دلیل به نظرم باید پرســپولیس 
بیشتر تقویت شود و از آنجا که هنوز سقف بودجه و سایر 
مســائل نقل و انتقالاتی هم بخوبی مشــخص نشــده باید 
در ایــن رابطــه بهتــر و قوی تــر کار کــرد. مــن فکــر می کنــم 
ایــن تعــداد بازیکن که ســرمربی پرســپولیس برای تقویت 
تیمشــان گفته انــد فقــط بــرای قهرمانــی در ایــران اســت و 
لاغیــر، از همیــن رو بــا ایــن تعــداد بازیکــن فقــط می تــوان 
نهایتــاً یــک قهرمانــی در ایــران کســب کرد و با ایــن تغییر و 
تحولات و تقویت خیلی بزرگی که ســایر تیم های آســیایی 
در تیم هایشــان بــه وجــود آورده و لحــاظ کرده انــد شــاید 
حتــی در مرحلــه مقدماتی لیگ قهرمانان آســیا هم حذف 
شــویم چــون تیم هــای دیگر آســیایی تا بن دنــدان در حال 
مســلح شــدن بــه بهتریــن بازیکنــان و جــذب ســتاره های 

بــزرگ دنیای فوتبال هســتند.
 اما به نظر می رسد که منطقی ترین تصمیم برای 

یحیی و تیمش در حال حاضر حفظ تیم فعلی باشد؟
قطعــاً ایــن نکتــه در اولویــت قــرار دارد کــه یحیــی 
می خواهــد تیــم اصلــی و شــاکله اش را حفــظ کند چون 
برترین های ایران در پرسپولیس حضور دارند و بازیکن 
خیلــی مهــم دیگــری جــز اینکــه در پرســپولیس بودنــد 
وجــود نــدارد امــا به هر حال حتماً باید این را هم در نظر 
بگیریم که ســایر مدعیان هم برای فصل آتی به شــدت 

خودشــان را تقویــت خواهنــد کرد.
 چرا یحیی خودش هم با تردید هایی در پرسپولیس ماند 

در حالی که یک سال از قرارداداش باقی مانده بود؟!
بــه هــر حال این طبیعی اســت مربی تیمی کــه در ایران 

ســه گانه زده بــرای خــودش یــک وجه جدیــد بخواهد و 
بــر اســاس آن درصــدد تقویت تیمش باشــد چون روی 
یحیــی و کادر فنــی اش بــرای قهرمانی فشــار وجود دارد 
از همیــن رو مربــی ماننــد یحیــی بایــد همــه جوانب کار 
را بــرای تقویــت تیمــش در نظــر بگیــرد کــه ایشــان هــم 

درصــدد این کار هســتند.
 قبول دارید فقط قهرمانی و موفقیت در آسیا، هواداران 

و حتی خود بازیکنان پرسپولیس را راضی می کند؟
مــن در ایــن رابطــه مصاحبــه ای از بیرانونــد دیــدم کــه 
خیلــی پســندیدم که گفتــه بود قهرمانــی در ایران دیگر 
بــرای آنهــا جذابیتــی نــدارد از همین رو بایــد قبول کنیم 
کــه مــا برای موفقیت در آســیا بــه ابزار قوی نیــاز داریم. 
ایــن در حالــی اســت کــه فصــل قبــل در کنــار بازی هــای 
خوب شانس هم آوردیم که قهرمان شدیم و بازیکنانی 
ماننــد کمــال و عالیشــاه شــاید بــرای آســیا حرفــی بــرای 
گفتن نداشــته باشــند. مهدی ترابی فصل قبل بهترین 
فصلش در پرســپولیس را طی کرد اما در آســیا این طور 
نیســت چــون او فیکــس تیــم ملــی نیســت چه بســا که 
بــرای امیــری و  پورعلی گنجی هم چنین داســتانی وجود 
دارد. ایــن در حالی اســت که مــاک بازی و موفقیت در 
آســیا بایــد فیکــس بــازی کــردن بازیکــن ملی پــوش در 
بازی های تیم ملی کشــورش باشــد. این مســأله را بازگو 
کــردم کــه بگویم برای تیم فعلی پرســپولیس نهایتاً یک 

جــام داخلــی را پیش بینــی می کنم.
 اما با وجود ابقای درویش در پست مدیریت قطعاً 

می توان به تقویت پرسپولیس بواسطه تعامل 
خوب این مدیر با یحیی امیدوار بود.

باید از درویش تشکر ویژه ای داشته باشم چون ایشان 
توانســت چالش های بزرگی را در پرســپولیس حل کند 
که واقعاً هنر محســوب می شــود. مدیری که موفق شد 
پرسپولیس را در آسیا حفظ کند و پیرو کارهای مثبتش 
مطالبــات بازیکنــان خارجی را پرداخت کرد که اوج هنر 
یک مدیر اســت. حتماً ســرمربی با وجود مدیری مانند 
درویــش دغدغه هــای کمتــری برای تیم بســتن و ســایر 

موارد لازم و حیاتی خواهد داشــت.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

قطعاً این نکته در 
اولویت قرار دارد که 
یحیی می خواهد تیم 
اصلی و شاکله اش 
را حفظ کند چون 
برترین های ایران در 
پرسپولیس حضور 
دارند و بازیکن خیلی 
مهم دیگری جز اینکه 
در پرسپولیس بودند 
وجود ندارد اما به هر 
حال حتماً باید این را 
هم در نظر بگیریم 
که سایر مدعیان 
هم برای فصل آتی 
به شدت خودشان را 
تقویت خواهند کرد

کوروش برمک مهاجم اسبق پرسپولیس که چند سالی است در عرصه مربیگری فعالیت دارد در خصوص شرایط 
پرســپولیس بــا توجــه بــه صحبت هایــی کــه یحیــی گل محمــدی اخیراً انجــام داده حــرف می زنــد و تحلیــل کاملی در 

رابطــه با شــرایط تیم انجــام می دهد.

  برمک: گل محمدی فشار زیادی
برای قهرمانی و موفقیت را تحمل می کند

 تقویت با سه بازیکن فقط برای
یک جام در ایران کافی است

پیشنهاد تراکتور به سیامک
به احتمال بسیار زیاد سیامک نعمتی 
در لیســت خــروج پرســپولیس قــرار 
خواهــد گرفت. این بازیکن با باشــگاه 
قــرارداد دارد امــا بــه نظــر می رســد نــه 
خــودش می خواهــد بمانــد نــه اینکــه 
یحیــی گل محمــدی راضــی بــه حفــظ 
او در تیــم اســت. ایــن مســأله وقتــی 

جدی تر می شود که بدانیم در زمستان 
ســال گذشــته در نیم فصل هم یحیی 
گل محمدی این بازیکن را نمی خواست 
امــا ســیامک بــر ســر مبلغــی کــه بایــد 
دریافت کند و جدا شــود کوتاه نیامد و 
ماندنی شــد تا دو جام بالای ســر ببرد. 
با این وجود گفته می شود الان تراکتور 

تبریــز بــه او پیشــنهاد داده و خواهــان 
بــه خدمــت گرفتن این بازیکن شــده. 
ســیامک هم برای دریافت رضایتنامه 
کار ســختی نخواهد داشــت و احتمالاً 
به راحتی جدا می شود اما اینکه حاضر 
باشــد جایی دور از تهــران به فوتبالش 

ادامه دهد مشخص نیست.


